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	  REQUEST FOR QUOTATION (RFQ)

THE BRANCH OFFICE OF “DAI GLOBAL UK LTD.” IN THE KYRGYZ REPUBLIC (DAI)
PEAK KYRGYZSTAN ENTERPRISE AND INNOVATION PROGRAMME
125/1, TOKTOGUL STREET, BISHKEK CITY  720001

E-MAIL: PROCUREMENT_EIPPIF_KG@DAI.COM 

DATE: 25 AUGUST 2021

ABOUT COMPANY
DAI IS AN INTERNATIONAL DEVELOPMENT COMPANY. FOR MORE THAN 45 YEARS, WE HAVE WORKED ON THE FRONTLINES OF INTERNATIONAL DEVELOPMENT, TACKLING FUNDAMENTAL SOCIAL AND ECONOMIC DEVELOPMENT PROBLEMS CAUSED BY INEFFICIENT MARKETS, INEFFECTIVE GOVERNANCE, AND INSTABILITY. CURRENTLY, DAI IS DELIVERING RESULTS THAT MATTER IN SOME 80 COUNTRIES. OUR DEVELOPMENT SOLUTIONS TURN IDEAS INTO IMPACT BY BRINGING TOGETHER FRESH COMBINATIONS OF EXPERTISE AND INNOVATION ACROSS MULTIPLE DISCIPLINES. OUR CLIENTS INCLUDE INTERNATIONAL DEVELOPMENT AGENCIES, INTERNATIONAL LENDING INSTITUTIONS, PRIVATE CORPORATIONS AND PHILANTHROPIES, AND NATIONAL GOVERNMENTS. 

TO ALL INTERESTED SUPPLIERS:

All interested service providers (legal entities and individuals) are invited to submit their signed quotation for «Trainer’s & Coaches’ services for Business Support Programmes» before 18:00 on 08 September 2021. 



OBJECTIVES OF PEAK PROGRAMMES:

PEAK Kyrgyzstan conducts multiple types of entrepreneurship development programmes for startups and MSMEs, starting from ideation, to pre-acceleration and acceleration. The goal of these programmes is to provide participants with the latest know-how and best practices for the development and growth of their businesses within local and international markets. 

The programmes are designed to provide a customized learning experience and business support, which follows the needs of a specific target group. The conducted programmes are gender sensitive and provide the equal access to vulnerable groups (such as women, youth and returning migrants aspiring and existing entrepreneurs). 

The programmes contain some theoretical and mostly practical parts to equip participants with the tools and techniques for developing and improving their business. A mix of interactive training workshops, 1:1 consulting and coaching are utilized to ensure different types of support, skills and expertise are provided to the programme participants. 




SUBMISSION OF PROPOSALS:


[bookmark: _Hlk80175360]Quotations marked “RFQ-0019: Trainers & Coaches’ services for Business Support Programmes” should be submitted by email to the address: procurement_eippif_kg@dai.com before 18:00 on 08 September 2021.
Clarification questions regarding the present RFQ may be submitted in written by email to the address procurement_eippif_kg@dai.com before 18:00, September 1, 2021. DAI response to received clarification questions will be announced to all bidders before before 18:00 on September 2, 2021.


SCOPE OF WORK
PEAK is seeking trainers/coaches to deliver the programme’s modules (listed below, Annex II). 

The selected trainer/coach will be a competent and experienced business practitioner who will work in close cooperation with the PEAK Kyrgyzstan and PEAK Centres team. Moreover, his/her cooperation with the PEAK Team is important to ensure that the programme meets its objectives (outlined above). The trainer must have deep knowledge in business-related topics as well as experience in conducting trainings, specifically in the field of Financial Planning and Management for Startups and MSMEs. The trainer will be responsible for delivering in-person and virtual trainings and consulting sessions for module (as specified in the programme outline below) and will be required to utilise real-life examples and case studies from local (and preferably also international) markets and group exercises and activities (where possible) to deliver the learning more effectively.

The trainer/coach will encourage participants to actively participate in the training process and implement the acquired knowledge and skills into the development of their business as quickly as possible, even during programme delivery. He/she is expected to create an atmosphere of proactive participation, by providing participants with constant feedback, communicating in an appropriate manner that takes into account the participants’ capacity and stage of enterprise development, and encouraging teamwork and collaboration within the cohort so participants are able to implement the acquired knowledge and skills effectively into their business
	SPECIAL CONDITIONS

	VALIDITY OF QUOTATION
	30 DAYS FROM SUBMISSION OF QUOTATION  


	CONTRACT TYPE 
	FRAMEWORK AGREEMENT FOR ONE YEAR PERIOD 

	LANGUAGE
	THE QUOTATIONS SHALL BE IN RUSSIAN AND/ OR IN ENGLISH

	CURRENCY OF QUOTATIONS
	OFFERS SUBMITTED BY VENDORS SHALL BE IN POUNDS STERLING (GBP)

	VAT OR TAXES	
	PLEASE INCLUDE VAT/TAXES WHEN BIDDING AND INVOICING


	METHOD OF PAYMENT 
	WIRE TRANSFER


	

	APPLICATION TERMS

	
THE APPLICATION SHALL CONTAIN THE FOLLOWING:
THE FOLLOWING DOCUMENTS SHOULD BE SUBMITTED IN RUSSIAN OR ENGLISH LANGUAGE:

· CURRICULUM VITAE OF SUPPLIER IN ENGLISH OR RUSSIAN LANGUAGE WITH CONTACTS OF THREE REFERENCES; 
· A SUMMARY DESCRIPTION (ONE-PAGE MAXIMUM) OF THE PROPOSED EACH MODULE CONTENT, INCLUDING THE DESCRIPTION OF TRAINING PURPOSE AND GOALS, STRUCTURE AND AGENDA OF THE WORKSHOP, AND INDIVIDUAL DELIVERABLES FOR PARTICIPANTS;
· FINANCIAL PROPOSAL / QUOTATION IN POUNDS FOR ONE DAY;

INCOMPLETE APPLICATION/S AND/OR APPLICATION/S SUBMITTED OUT OF SPECIFIED DEADLINE WILL NOT BE CONSIDERED.



	REQUIRED COMPETENCIES:  

	
· UNIVERSITY DEGREE IN BUSINESS MANAGEMENT, MARKETING, FINANCE, ECONOMICS, OR OTHER RELEVANT PROFESSIONAL QUALIFICATIONS
· MINIMUM 3 YEARS OF EXPERIENCE IN DEVELOPING AND CONDUCTING INTERACTIVE LEARNING (VIRTUAL OR LIVE) 
· MINIMUM 5 YEARS OF ENTREPRENEURIAL OR PRIVATE SECTOR EXPERIENCE IN THE FIELD OF BUSINESS REGISTRATION AND BUSINESS LAW FOR STARTUP OR MSMES
· EXPERIENCE IN PROVIDING BUSINESS CONSULTING OR COACHING TO MSMES 
· EXPERIENCE OF WORKING IN KYRGYZSTAN WITH LOCAL ENTREPRENEURS
· FLUENT OR BILINGUAL PROFICIENCY IN RUSSIAN OR KYRGYZ






	QUOTATIONS EVALUATION CRITERIA

	COMPLIANCE TO THE TECHNICAL SPECIFICATIONS 

	MAXIMUM 70 SCORES

	FINANCIAL PROPOSAL 
	MAXIMUM 30 SCORES

	TOTAL:
	100 SCORES




Submission for multiple modules/lots are allowed It is necessary to clearly indicate which module/lot is being applied.                     
The evaluation will be made for each lot and trainer/ coach. separately.

TENDERING PROCESS/TYPE OF AWARD

Once quotes are received, DAI will review the documents and evaluate them based on the above-mentioned criteria. DAI will then notify and enter negotiations with the highest ranked bidder. 

Once the technical and cost details are finalized, DAI will proceed with the award of a Framework service agreement. If an agreement cannot be reached with the highest ranked bidder, DAI reserves the right to enter into negotiations with the second ranked bidder. 

Please note that this solicitation in no way obligates DAI to make an award, and neither party is liable for costs incurred by your organization to submit a proposal. DAI also reserves the right to issue award to more than one organization if doing so provides best cost savings and value to the project.


DAI is not bound to accept any bid nor reward a purchase order, nor be responsible for any costs associated with a Vendor’s preparation and submission of an offer, regardless of the outcome or the matter of conducting the selection process. 


	ANNEXES TO THE REQUEST FOR QUOTATION

	1
	ANNEX 1
	FORM OF QUOTATION

	2
	ANNEX 2
	PROGRAMME CURRICULUM OUTLINE/ PROGRAMME’S MODULES

	3
	ANNEX 3
	TERMS OF REFERENCE IN RUS AND ENG (ATTACHED AS SEPARATE FILE) 





Annex I
QUOTATION PROPOSAL FORM:

DEAR DAI PROCURING ENTITY,

HAVING EXAMINED THE RFQ THE RECEIPT OF WHICH IS HEREBY DULY ACKNOWLEDGED, WE, THE UNDERSIGNED, OFFER TO PROVIDE THE QUOTATION IN ACCORDANCE TO THE TECHNICAL REQUIREMENTS AND PROVIDED DESCRIPTION OF RFQ.

WE CONFIRM THE VALIDITY PERIOD OF 30 DAYS FOR THE PRICES LISTED IN THE ATTACHED PRICE LIST. WE UNDERTAKE TO EXECUTE OUR OFFER, SUBJECT TO THE CHANGES ARISING FROM THE NEGOTIATIONS.

WE UNDERSTAND THAT DAI IS NOT BOUND TO ACCEPT ANY QUOTATION WHICH DAI MAY RECEIVE.

DATE:
SIGNATURE: _______________________
NAME:
POSITION:
SEAL:

	NAME OF APPLICANT IN RUSSIAN
	

	NAME OF APPLICANT IN ENGLISH
	

	TIN
	

	LEGAL ADDRESS
	

	BANK REQUISITIONS IN KGS
	

	TELEPHONE NUMBER
	

	E-MAIL ADDRESS
	

	IN CASE OF SUBMISSION BY LEGAL ENTITY:
· HEAD OF COMPANY (NAME)
· CONTACT NAME
	



	ЗАПРОС КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ 

ФИЛИАЛ "ДАИ ГЛОБАЛ УК ЛТД." В КЫРГЫЗСКОЙ РЕСПУБЛИКЕ (DAI)
ПРОГРАММА ПО РАЗВИТИЮ ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСТВА И ИННОВАЦИЙ PEAK KYRGYZSTAN
720001 БИШКЕК, УЛ. ТОКТОГУЛА 125/1
ЭЛЕКТРОННЫЙ АДРЕС: PROCUREMENT_EIPPIF_KG@DAI.COM 

ДАТА ПУБЛИКАЦИИ: 25 АВГУСТА 2021 ГОДА



О КОМПАНИИ
КОМПАНИЯ DAI БОЛЕЕ 45 ЛЕТ РАБОТАЕТ В СФЕРЕ МЕЖДУНАРОДНОГО РАЗВИТИЯ, РЕШАЯ ВАЖНЫЕ ВОПРОСЫ СОЦИАЛЬНОГО И ЭКОНОМИЧЕСКОГО РАЗВИТИЯ, ВЫЗВАННЫЕ НЕЭФФЕКТИВНЫМИ РЫНКАМИ И УПРАВЛЕНИЕМ, А ТАКЖЕ НЕСТАБИЛЬНОСТЬЮ. В НАСТОЯЩЕЕ ВРЕМЯ КОМПАНИЯ DAI ОСУЩЕСТВЛЯЕТ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ В 80 СТРАНАХ ПО ВСЕМУ МИРУ. НАШИ РЕШЕНИЯ В ОБЛАСТИ РАЗВИТИЯ ПРЕВРАЩАЮТ ИДЕИ В РЕЗУЛЬТАТЫ, ОБЪЕДИНЯЯ НОВЫЕ КОМБИНАЦИИ ОПЫТА И ИННОВАЦИЙ В РАЗЛИЧНЫХ ОБЛАСТЯХ. СРЕДИ НАШИХ КЛИЕНТОВ АГЕНТСТВА МЕЖДУНАРОДНОГО РАЗВИТИЯ, МЕЖДУНАРОДНЫЕ КРЕДИТНЫЕ УЧРЕЖДЕНИЯ, ЧАСТНЫЕ КОРПОРАЦИИ И БЛАГОТВОРИТЕЛЬНЫЕ ОРГАНИЗАЦИИ, А ТАКЖЕ НАЦИОНАЛЬНЫЕ ПРАВИТЕЛЬСТВА.



ВСЕМ ЗАИНТЕРЕСОВАННЫМ ПОСТАВЩИКАМ:

Приглашаем заинтересованных поставщиков (юридические и физические лица) представить подписанное, датированное коммерческое предложение на «Услуги тренеров и коучей по программе поддержки предпринимательства», в крайний срок до 18:00, 08 сентября 2021 года. 

ЦЕЛИ ПРОГРАММЫ PEAK: 

PEAK Кыргызстан проводит множество разных программ по вопросам развития предпринимательства для стартапов и ММСП, начиная от разработки идей и заканчивая пре-акселерацией и акселерацией. Цель этих программ заключается в том, чтобы предоставить участникам новейшие ноу-хау и примеры передовой практики для создания и роста их бизнеса на местном и международном рынках. 

Эти программы предназначены для того, чтобы предоставить участникам индивидуальный опыт обучения и поддержку бизнеса таким образом, чтобы это соответствовало потребностям конкретной целевой группы. Проводимые программы учитывают гендерные аспекты и обеспечивают равный доступ для уязвимых групп населения (таких как женщины, молодежь и возвращающиеся мигранты, а также начинающие и действующие предприниматели).
Программы содержат как некоторые теоретические, так и в большинстве своем практические части, чтобы вооружить участников соответствующими инструментами и предоставить им методы развития и совершенствования своего бизнеса. Для обеспечения различных видов поддержки, для привития навыков и опыта участникам программы используются различные интерактивные учебные семинары, а также коучинг по типу «1:1» и наставничество.

ПОДАЧА КОММЕРЧЕСКИХ ПРЕДЛОЖЕНИЙ:

Коммерческое предложение с пометкой «RFQ-0019: «Услуги тренеров и коучей по программе поддержки предпринимательства» должно быть представлено на рассмотрение по электронной почте:  procurement_eippif_kg@dai.com до 18:00, 08 сентября 2021 года. 
Уточняющие вопросы касательно данного запроса коммерческих предложений могут быть представлены в письменном виде по электронной почте:  procurement_eippif_kg@dai.com до 18:00, 1 сентября 2021 года. Ответ DAI на уточняющие вопросы будет предоставлен в письменном виде всем кандидатам не позднее 18:00, 2 сентября 2021 года.


ОБЪЕМ РАБОТ
PEAK ищет тренеров/коучей для проведения модулей программы (указанных ниже, Приложение II).

 Ожидается, что выбранный тренер/коуч будет компетентным и опытным бизнес-практиком, который будет работать в тесном сотрудничестве с командой PEAK, чтобы обеспечить достижение целей программы, изложенных выше. Тренер должен обладать глубокими знаниями в области, связанной с конкретным учебным модулем, на который он претендует, а также опытом проведения тренингов (как живых, так и виртуальных). 

Тренер будет отвечать за проведение виртуальных семинаров и консультаций (по запросу) для модулей. В рамках обучения тренер должен использовать реальные примеры и тематические исследования, реализованные на местном (а желательно и международных) рынке, групповые занятия для эффективного обучения участников. Тренер будет адаптировать содержание учебного семинара (модуля) в соответствии с инструкциями команды PEAK и с учетом потребностей участников. Он/она будет поощрять членов когорты активно участвовать в процессе обучения и внедрять полученные знания в развитие своего бизнеса в течение программы, а также выполнять задания, полученные в рамках модуля.






	СПЕЦИАЛЬНЫЕ УСЛОВИЯ

	СРОК ДЕЙСТВИЯ ПРЕДЛОЖЕНИЯ 
	30 ДНЕЙ С МОМЕНТА ПОДАЧИ КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ


	ТИП ДОГОВОРА
	РАМОЧНЫЙ ДОГОВОР ОКАЗАНИЯ УСЛУГ СРОКОМ НА ОДИН ГОД

	ЯЗЫК 
	КОММЕРЧЕСКОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДОЛЖНО БЫТЬ ПРЕДСТАВЛЕНО НА РУССКОМ И/ ИЛИ АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКАХ

	ВАЛЮТА КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ
	ПРЕДЛОЖЕНИЯ, ПРЕДСТАВЛЯЕМЫЕ ПОСТАВЩИКАМИ, ДОЛЖНЫ БЫТЬ В ФУНТАХ СТЕРЛИНГАХ 


	НДС И НАЛОГИ	
	ПРОСЬБА ВКЛЮЧИТЬ НДС/НАЛОГИ ПРИ ПОДАЧЕ КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ И СЧЕТОВ

	МЕТОД ОПЛАТЫ  
	БАНКОВСКИЙ ПЕРЕВОД




	[bookmark: _Hlk64287212]УСЛОВИЯ ПОДАЧИ ЗАЯВОК

	
КОММЕРЧЕСКОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДОЛЖНО СОДЕРЖАТЬ СЛЕДУЮЩЕЕ:
СЛЕДУЮЩИЕ ДОКУМЕНТЫ ДОЛЖНЫ БЫТЬ ПРЕДСТАВЛЕНЫ НА РУССКОМ ИЛИ АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ: 

· РЕЗЮМЕ НА АНГЛИЙСКОМ ИЛИ РУССКОМ ЯЗЫКЕ C ОБЯЗАТЕЛЬНЫМ УКАЗАНИЕМ ТРЕХ КОНТАКТОВ ДЛЯ РЕКОМЕНДАЦИИ; 
· КРАТКОЕ ОПИСАНИЕ (МАКСИМУМ ОДНА СТРАНИЦА) ПРЕДЛАГАЕМОГО СОДЕРЖАНИЯ КАЖДОГО МОДУЛЯ, ВКЛЮЧАЯ ОПИСАНИЕ ЦЕЛИ И ЗАДАЧ ТРЕНИНГА, СТРУКТУРЫ И ПОВЕСТКИ ДНЯ СЕМИНАРА, А ТАКЖЕ ИНДИВИДУАЛЬНЫХ ЗАДАНИИ ДЛЯ УЧАСТНИКОВ;
· КОММЕРЧЕСКОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ В ФУНТАХ СТЕРЛИНГАХ ЗА ОДИН ДЕНЬ;

НЕПОЛНЫЕ ПРЕДЛОЖЕНИЯ И/ ИЛИ ПОДАННЫЕ ВНЕ УКАЗАННОГО СРОКА, НЕ БУДУТ РАССМАТРИВАТЬСЯ.


	ТРЕБУЕМЫЕ КОМПЕТЕНЦИИ:

	
· ВЫСШЕЕ ОБРАЗОВАНИЕ В СФЕРЕ УПРАВЛЕНИЯ БИЗНЕСОМ, В СФЕРЕ МАРКЕТИНГА, ФИНАНСОВ, ЭКОНОМИКИ, ИЛИ ДРУГИЕ СООТВЕТСТВУЮЩИЕ ПРОФЕССИОНАЛЬНЫЕ КВАЛИФИКАЦИИ.
· МИНИМУМ 3 ГОДА ОПЫТА В СФЕРЕ РАЗРАБОТКИ И ПРОВЕДЕНИЯ ИНТЕРАКТИВНОГО ОБУЧЕНИЯ.
· МИНИМУМ 5 ЛЕТ ОПЫТА РАБОТЫ В ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСТВЕ ИЛИ В ЧАСТНОМ СЕКТОРЕ И В СФЕРЕ РАЗРАБОТКИ БИЗНЕС СТРАТЕГИИ.
· ОПЫТ ПРЕДОСТАВЛЕНИЯ БИЗНЕС-КОНСАЛТИНГА ИЛИ КОУЧИНГА ДЛЯ ММСП.
· ОПЫТ РАБОТЫ С МЕСТНЫМИ ПРЕДПРИНИМАТЕЛЯМИ В КЫРГЫЗСТАНЕ.
СВОБОДНОЕ ВЛАДЕНИЕ РУССКИМ ИЛИ КЫРГЫЗСКИМ ЯЗЫКОМ  ИЛИ ВЛАДЕНИЕ ДВУМЯ ЭТИМИ ЯЗЫКАМИ. 




	КРИТЕРИИ ОЦЕНКИ КОММЕРЧЕСКИХ ПРЕДЛОЖЕНИЙ

	СООТВЕТСТВИЕ ТЕХНИЧЕСКИМ ТРЕБОВАНИЯМ 

	МАКСИМУМ 70 БАЛЛОВ

	ФИНАНСОВОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ  
	МАКСИМУМ 30 БАЛЛОВ

	ВСЕГО:
	100 БАЛЛОВ




Разрешается подача на несколько модулей/лотов. Необходимо четко указать на какой модуль/лот подается заявка.
Оценка будет производиться по каждому лоту и тренеру отдельно

ТЕНДЕРНЫЙ ПРОЦЕСС/ПРИСУЖДЕНИЕ

После получения коммерческих предложений DAI будет рассматривать и оценивать их в соответствии с вышеуказанными критериями. Затем DAI уведомит и будет вести переговоры с кандидатом, получившим наивысший балл.
После технического и финансового согласования DAI приступит к оформлению Рамочного договора. Если соглашение не будет достигнуто с участником торгов, получившим наивысший балл, DAI оставляет за собой право вступить в переговоры со вторым участником торгов.
Обратите внимание, что данное приглашение никоим образом не обязывает DAI предоставлять вознаграждение, и ни одна из сторон не несет ответственность за расходы, понесенные вашей организацией при подаче предложения. DAI также оставляет за собой право присудить награду более чем одной организации, если это обеспечивает максимальную экономию затрат и ценность проекта.
DAI не обязан принимать какие-либо предложения или оформлять договор о поставке, а также не несет ответственности за любые расходы, связанные с подготовкой и подачей предложения участником тендера, независимо от результатов проведения процесса отбора. 


	ПРИЛОЖЕНИЯ К ЗАПРОСУ КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ

	1
	ПРИЛОЖЕНИЕ 1
	ФОРМА КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ

	2
	ПРИЛОЖЕНИЕ 2
	УЧЕБНЫЙ ПЛАН/МОДУЛИ ПРОГРАММЫ  

	3
	ПРИЛОЖЕНИЕ 3
	ТЕХНИЧЕСКИЕ ЗАДАНИЯ НА РУССКОМ И АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКАХ (ПРИЛОЖЕНЫ ОТДЕЛЬНЫМ ФАЙЛОМ)




Приложение I
ФОРМА КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ:

УВАЖАЕМЫЙ СОТРУДНИК ЗАКУПОЧНОГО ОТДЕЛА DAI,

ИЗУЧИВ ЗАПРОС КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ, ЛЮБЕЗНО ПРЕДЛАГАЕМ НА РАССМОТРЕНИЕ НАШЕ КОММЕРЧЕСКОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ В СООТВЕТСТВИИ С УКАЗАННЫМИ ТЕХНИЧЕСКИМИ СПЕЦИФИКАЦИЯМИ.

МЫ ПОДТВЕРЖДАЕМ СРОК ДЕЙСТВИЯ 30 ДНЕЙ ДЛЯ ЦЕН, УКАЗАННЫХ В ПРИКРЕПЛЁННОМ ПРЕЙСКУРАНТЕ. МЫ ОБЯЗУЕМСЯ ВЫПОЛНИТЬ НАШЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ, С УЧЕТОМ ИЗМЕНЕНИЙ, ВОЗНИКШИХ В РЕЗУЛЬТАТЕ ПЕРЕГОВОРОВ.
 
ОТВЕТ НА ЗАПРОС НЕ ВЛЕЧЕТ ЗА СОБОЙ КАКИХ-ЛИБО ОБЯЗАТЕЛЬСТВ СО СТОРОНЫ DAI.

ДАТА:
ПОДПИСЬ:_______________________
ФИО:
ДОЛЖНОСТЬ:
ПЕЧАТЬ:


	НАЗВАНИЯ ЗАЯВИТЕЛЯ НА РУССКОМ ЯЗЫКЕ
	

	НАЗВАНИЯ ЗАЯВИТЕЛЯ НА АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ
	

	ИНН
	

	ЮРИДИЧЕСКИЙ АДРЕС
	

	БАНКОВСКИЕ РЕКВИЗИТЫ (СОМОВЫЙ СЧЕТ)
	

	НОМЕР ТЕЛЕФОНА
	

	ЭЛЕКТРОННЫЙ АДРЕС
	

	В СЛУЧАЕ ПОДАЧИ ЮРИДИЧЕСКИМ ЛИЦОМ:
·  РУКОВОДИТЕЛЬ КОМПАНИИ (ФИО)
·  КОНТАКТНОЕ ЛИЦО
	














	NAME OF SERVICE/ НАИМЕНОВАНИЕ УСЛУГ
	PRICE FOR 1 WORKING DAY (8 HOURS) POUNDS STERLING (GBP)
 / ЦЕНА ЗА 1 РАБОЧИЙ ДЕНЬ (8 ЧАСОВ), ФУНТАХ СТЕРЛИНГАХ


	
PAYMENT FOR SERVICES FOR 1 WORKING DAY (8 HOURS), ACCORDING TO THE TERMS OF REFERENCE/ ОПЛАТА ЗА УСЛУГИ ЗА 1 РАБОЧИЙ ДЕНЬ (8 ЧАСОВ), СОГЛАСНО ТЕХНИЧЕСКОГО ЗАДАНИЯ 

	






SIGNATURE/ ПОДПИСЬ: _______________________  SEAL/ ПЕЧАТЬ



NOTES:

IN PREPARING OF FINANCIAL PROPOSAL, PLEASE TAKE INTO ACCOUNT:
1. IN CASE OF SUBMISSION OF APPLICATION BY A LEGAL ENTITY - THE AMOUNT OF THE FEE(S) OF THE EXPERT(S) MUST INCLUDE ALL APPLICABLE TAXES;
2. IN CASE OF SUBMISSION OF APPLICATION BY AN INDIVIDUAL, PLEASE NOTE THAT THE DAI WILL WITHHOLD 10% FOR SOCIAL SECURITY FROM THE INDICATED FEE, IF A VOLUNTARY PATENT OR CERTIFICATE OF INCORPORATION FOR A SELF-EMPLOYED PERSON IS AVAILABLE; IN THE ABSENCE OF THESE DOCUMENTS, AN ADDITIONAL 10% INCOME TAX WILL BE WITHHELD.


ПРИМЕЧАНИЕ:

ПРИ СОСТАВЛЕНИИ ФИНАНСОВОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ ПРОСИМ УЧЕСТЬ:
1. В СЛУЧАЕ ПОДАЧИ ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЮРИДИЧЕСКИМ ЛИЦОМ – СУММА ГОНОРАРА ЭКСПЕРТА/ОВ ДОЛЖНА ВКЛЮЧАТЬ ВСЕ ПРИМЕНЯЕМЫЕ НАЛОГИ;
2. В СЛУЧАЕ ПОДАЧИ ПРЕДЛОЖЕНИЯ ФИЗИЧЕСКИМ ЛИЦОМ ПРОСИМ УЧЕСТЬ, ЧТО ОТ УКАЗАННОЙ СУММЫ ГОНОРАРА ЗАКАЗЧИК УДЕРЖИТ 10% НА СОЦИАЛЬНЫЕ ОТЧИСЛЕНИЯ, ПРИ НАЛИЧИИ ДОБРОВОЛЬНОГО ПАТЕНТА ИЛИ СВИДЕТЕЛЬСТВА О РЕГИСТРАЦИИ ИНДИВИДУАЛЬНОГО ПРЕДПРИНИМАТЕЛЯ, ПРИ ОТСУТСТВИИ ДАННЫХ ДОКУМЕНТОВ ДОПОЛНИТЕЛЬНО БУДЕТ УДЕРЖАНО 10% ПОДОХОДНОГО НАЛОГА.












Annex II
PROGRAMME CURRICULUM OUTLINE:

	Programme Curriculum Outline:

	Module
	Topics
	Content

	Lot 1 (Module 1)
R-EIP-Kyrgyzstan-/0189

	1
	Business Registration and Business Law
	1. Legal forms of businesses in Kyrgyzstan
1. Patent system specific
1. Process of business registration in Kyrgyzstan
1. Legal requirements and obligations of business entities in Kyrgyzstan
1. Legal requirements and obligations of business entities exporting to foreign markets
1. Social Insurance
1. Taxation
Customs for MSME (export/import specifications)

	Lot 2 (Module 2)
R-EIP-Kyrgyzstan-0184

	2
	Business Strategy
	· Business Model Development (Business modelling through business model canvas, lean canvas)
· Planning and Goal setting
· Business growth and expansion
· Strategy formulation and execution
· Risks assessment for optimal strategic decisions

	Lot 3 (Module 3)
R-EIP-Kyrgyzstan-0187

	3
	
Digital Marketing and Sales
	· Digital Marketing Strategy
· Social Media Marketing
· Content Marketing
· Search Engine Optimisation
· Search Engine Marketing
· Performance Marketing
· Email Marketing
· Digital platforms for ecommerce and digital realisation of products
· Monitoring and evaluation the digital marketing and sales
· Electronic payments

	Lot 4 (Module 4)
R-EIP-Kyrgyzstan-0188

	4
	Financial Planning and Management for Startups and MSMEs
	· Financial literacy
· Bookkeeping 
· Financial modelling 
· Financial Planning, Forecasting, Budgeting
· Cash flow management
· Financial analysis (of financial statements)
· Business Financing (Loans, equity and hybrids))
· Tools and Instruments for financial management
· Tax Planning
· Loan/Debt Management

	Lot 5 (Module 5)
R-EIP-Kyrgyzstan-0241

	[bookmark: _GoBack]5
	
Financial Management and Investment Readiness for Startups and MSMEs
	1. Types of funding and specification of purpose, requirements, benefits of each (at least debt, equity, mezzanine)
1. Preparation of enterprise for external funding
1. Financial and performance indicators for funding
1. Due diligence requirements and process for different types of funding
1. Development of investment deck and package (business plan, financial model, pitch deck, and others)
1. Identification of funders in local and international environment, selection of the suitable funding partner
1. Terms and conditions of funders’ offers and contracts
1. Development of financial models, statements and indicators
1. Estimation of enterprise and startup valuation
1. Identification and assessment of risks, risk management.
1. Negotiations with funders


	Lot 6 (Module 6)
R-EIP-Kyrgyzstan-0186

	6
	Marketing and Sales
	1. Market researches and analysis, data-drive decisions
1. Market segmentation
1. Marketing strategy
1. Branding 
1. Communication with stakeholders
1. Product promotion, advertisement 
1. Sales management
1. Customer Relationship Management
Sales strategy and planning

	Lot 7 (Module 7)
R-EIP-Kyrgyzstan-0185

	7
	Product Development
	1. Ideation and identification of market opportunities
1. Design thinking
1. Customer journey and experience 
1. Validation of business ideas
1. Customer Discovery and Customer Validation
1. Customer Segmentation and Analysis
Value proposition








Приложение II
УЧЕБНЫЙ ПЛАН ПРОГРАММЫ:

	Учебный план Программы:

	Модуль
	Тема
	Содержание

	Лот 1 (Модуль 1)
R-EIP-Kyrgyzstan-/0189

	1
	Регистрация бизнеса и коммерческое право
	· Юридические формы бизнеса в Кыргызстане
· Патентная система
· Процесс регистрации бизнеса в Кыргызстане
· Юридические требования и обязанности субъектов хозяйствования в Кыргызстане
· Юридические требования и обязательства хозяйствующих субъектов, экспортирующих на внешние рынки
· Социальное страхование
· Налогообложение
Таможня для ММСП (спецификации экспорта / импорта)

	Лот 2 (Модуль 2)
R-EIP-Kyrgyzstan-0184

	2
	Бизнес стратегия
	· Разработка бизнес-модели (бизнес-моделирование с business model canvas, lean canvas)
· Планирование и постановка целей
· Рост и расширение бизнеса
· Разработка и реализация стратегии
Оценка рисков для принятия оптимальных стратегических решений

	Лот 3 (Модуль 3)
R-EIP-Kyrgyzstan-0187

	3
	Цифровой маркетинг и продажи
	· Стратегия цифрового маркетинга
· Маркетинг в социальных сетях
· Контент-маркетинг
· Поисковая оптимизация (Search Engine Optimisation)
· Маркетинг в поисковых системах (Search Engine Marketing)
· Performance-маркетинг
· Email маркетинг
· Цифровые платформы для электронной коммерции и цифровой реализации продуктов
· Мониторинг и оценка цифрового маркетинга и продаж
Электронные платежи

	Лот 4 (Модуль 4)
R-EIP-Kyrgyzstan-0188

	4
	Финансовое планирование и управление для стартапов и ММСП
	· Финансовая грамотность
· Бухгалтерия
· Финансовое моделирование
· Финансовое планирование, прогнозирование, бюджетирование
· Управление денежными потоками
· Финансовый анализ (финансовая отчетность)
· Финансирование бизнеса (Кредитование, прямое финансирование (private equity) и смешанные формы финансирования))
· Инструменты финансового менеджмента
· Налоговое планирование
Управление кредитом / долгом


	Лот 5 (Модуль 5)
R-EIP-Kyrgyzstan-0241

	5
	Финансовый менеджмент и инвестиционная готовность
	· Виды финансирования и спецификация целей, требований, преимуществ каждой формы финансирования (как минимум заем, собственный капитал, мезонин)
· Подготовка предприятия к внешнему финансированию
· Финансовые и производственные показатели по финансированию
· Требования и процедуры комплексной проверки для различных форм финансирования
· Разработка документов для получения финансирования (бизнес-план, финансовая модель, питч-презентация и др.)
· Определение финансовых учреждении в местной и международной среде, выбор подходящего партнера для финансирования
· Условия предложений и контрактов
· Разработка финансовых моделей, отчетов и показателей
· Оценка стоимости предприятия и стартапа
· Выявление и оценка рисков, управление рисками.
Переговоры с спонсорами

	Лот 6 (Модуль 6)
R-EIP-Kyrgyzstan-0186

	6
	Управление Маркетингом и Продажами
	· Маркетинговые исследования и анализ, принятие решении на основе данных
· Сегментация рынка
· Маркетинговая стратегия
· Брендинг
· Связь и взаимодействие с заинтересованными сторонами
· Продвижение продуктов и услуг, реклама
· Управление продажами
· Управление взаимоотношениями с клиентами
Стратегия и планирование продаж

	Лот 7 (Модуль 7)
R-EIP-Kyrgyzstan-0185

	7
	Разработка продуктов и услуг
	· Идея и идентификация возможностей на рынке
· Дизайн-мышление
· Создание клиентского пути (customer journey and experience)
· Проверка бизнес-идей и бизнес-гипотез
· Идентификация и оценка клиентов
· Сегментация и анализ клиентов
Создание ценностного предложения




Page 2 of 2
RFQ-0019: TRAINERS & COACHES’ SERVICES FOR BUSINESS SUPPORT PROGRAMMES
image1.jpg
= DAI

Shaping a more livable world.




